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Fylkesutvalget 2019-2023 har behandlet saken i møte 05.09.2023 sak 184/23 
 
Fylkesutvalget 2019-2023 sitt vedtak  
 

1. Fylkesutvalget mener det er positivt at forvaltningsplanen for rovvilt i region 6 
Midt-Norge er kortet ned, og spisset mer mot rovviltnemndas ansvarsområde. 
Dette vil gjøre det tydeligere hva som er rovviltnemndas myndighet og 
handlingsrom. 

 
2. Fylkesutvalget støtter at det skal jobbes for felles forvaltning av den sørnorske 

jervebestanden, med felles jervesone og felles bestandsmål.  
 

3. Det bør sees på hva som kan gjøres for å redusere tapene som noen 
reinbeitedistrikt opplever. Rovviltnemnda bør klargjøre hvordan punktet om 
maksimum to årlige ynglinger innenfor reinbeitedistrikt i forvaltningsområdet for 
jerv skal følges opp.  

 
Behandling 
 
 Habilitetsvurdering for Pål Sæther Eiden 

Pål Sæther Eiden sitter i Rovviltnemda region 6, oppnevnt fra Trøndelag 
fylkeskommune. Pål Sæther Eiden ble vedtatt habil til å behandle saken, da en 
folkevalgt som også tidligere har vært i befatning med saken i egenskap av 
folkevalgt, gjennom forberedende behandling i et underliggende folkevalgt organ, 
ikke blir inhabil, jfr. forvaltningslovens § 40.   

 
Votering 
 
Fylkesdirektørens innstilling punkt 
1-3 

Enstemmig vedtatt 

Fylkesdirektørens innstilling punkt Ingen stemmer for – ikke vedtatt 
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Fylkesdirektørens innstilling: 
1. Fylkesutvalget mener det er positivt at forvaltningsplanen for rovvilt i region 6 

Midt-Norge er kortet ned, og spisset mer mot rovviltnemndas ansvarsområde. 
Dette vil gjøre det tydeligere hva som er rovviltnemndas myndighet og 
handlingsrom. 

 
2. Fylkesutvalget støtter at det skal jobbes for felles forvaltning av den sørnorske 

jervebestanden, med felles jervesone og felles bestandsmål.  
 

3. Det bør sees på hva som kan gjøres for å redusere tapene som noen 
reinbeitedistrikt opplever. Rovviltnemnda bør klargjøre hvordan punktet om 
maksimum to årlige ynglinger innenfor reinbeitedistrikt i forvaltningsområdet for 
jerv skal følges opp.  
 

4. Fylkesutvalget mener at rovviltnemnda bør se nærmere på hva som må gjøres for 
å nå bestandsmålet for bjørn i region 6. Alternativt få vurdert om bestandsmålet 
på 3 årlige ynglinger er realistisk, gitt den svenske forvaltninga av bjørn og 
konflikten med beitenæringa som grenser til forvaltningsområdet, da dette er 
områder som er godt egna for bjørn.  
 

 
 

 
 
 
 
 
  


